
 1 

 

 

ÄLVSJÖ STADSDELSNÄMND 
STADSDELSNÄMNDENS PENSIONÄRSRÅD 

PROTOKOLL 

 
  
  

 

 

 

 Sammanträde 15 maj 2012 

 

 Älvsjörummet 

 Älvsjö stationsplan 11 

 

 

Justerat 2012-05-16 

 

 

 

Eva Sahlin   Sven Öberg   

Ordförande   Vice ordförande   

 

 

 

 

Närvarande 

 

Eva Sahlin  SPF ordförande 

Sven Öberg  PRO vice ordförande 

Christer Bentzer SPF ledamot 

Mona Jernström PRO ledamot 

Eva Sjöholm  PRO 

 

Evy Johansson SPF ersättare 

Lillemor Tholander SPF ersättare 

Lillemor Jonsson SPRF ersättare   
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§ 1 

Val av justerare och tid för justering 

 

Vice ordföranden Sven Öberg (PRO) utsågs att tillsammans med ordföranden Eva 

Sahlin (SPF) justera dagens protokoll vilket ska ske den 16 maj. 

 

§ 2 

Besök av vårdcentralscheferna i Älvsjö, Liseberg och Fruängen 

 

Det var endast Ann Carlsvärd Fordberg, chef för vårdcentralen i Älvsjö  

som kom. Övriga vårdcentralschefer hade lämnat återbud. 

Ann Carlsvärd informerade om samarbetet med hemtjänstutförarna och 

stadsdelsförvaltningen och rådets medlemmar fick möjlighet att ställa frågor och 

framföra synpunkter till Ann Carlsvärd Forsberg.  

 

§ 3 

 Anmälan av föregående protokoll 

 

Anmäldes att protokoll 2012-03-12 justerats den 13 april. 

 

§ 4 

Anmälan av inkomna handlingar  

 

Förtroenderådet vid Älvsjö servicehus 

Protokoll fört vid sammanträde 2012-04-19    

 

§ 5 

Tertialrapport 1 Älvsjö stadsdelsnämnd 

 

Stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat  

den 8 maj 2012. Dnr 1.2.1-2012. 

 

Pensionärsrådet har tagit del av förvaltningens förslag. 

  

§ 6 

Entledigande av ledamot och val av ny ledamot i stadsdelsnämndens 

pensionärsråd 

 

Stadsdelsnämnden utsåg vid sammanträde 2011-12-15 5 ledamöter och  

5 ersättare till stadsdelsnämndens pensionärsråd i enlighet med nomineringar  

från de lokala pensionärsorganisationerna. PRO Solberga-Brännkyrka har 

 nominerat en ny person, Leif Götlund, som ersättare i pensionärsrådet vilket  

innebär att Maj Jensen entledigas.  
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Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat  

den 18 april 2012. Dnr 1.1.229-2012.  

 

Pensionärsrådet ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

§ 7 

Håll Älvsjö rent – svar på skrivelse från stadsdelsnämnden 

 

Älvsjö stadsdelsförvaltning arbetar aktivt för att hålla rent i stadsdelsområdets 

 parker och naturområden. Utöver den ordinarie vårstädningen som entreprenören  

ska vara klar med senast 15 maj, arrangeras två olika städkampanjer för bland 

 annat förskolor, skolor och föreningar. Därutöver beställer förvaltningen så kallad 

solstädning av vissa parker vid vackert väder. Uppmaningen ”Håll Älvjsö rent!” 

kommer att uppmärksammas i nämndens månadsannons i lokaltidningen och på 

hemsidan. För en mer omfattande informationskampanj behöver medel avsättas för 

detta i budgeten. Likaså behövs extra medel om generellt fler papperskorgar ska 

sättas upp, både för anskaffning och för tillkommande kostnader för tömning. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 2 maj 

2012. 3.2.171-2012. 

 

Pensionärsrådet ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

§ 8 

Cykelplan 2012 

 

Trafikkontoret har tagit fram ett förslag till ny Cykelplan. Den fogar samman de 

befintliga inner- och ytterstadsplanerna, fokuserar på pendlingscyklister och 

prioriterar regionala stråk. Förvaltningen anser att förslaget till Cykelplan är bra.  

Den ansluter till andra styrdokument och tar upp många viktiga aspekter, som har 

betydelse för att göra cykeltrafiken attraktivare och säkrare. Förvaltningens 

synpunkter handlar bland annat om saknade länkar i stråken, skötseln av 

cykelgaraget, samt drift och underhåll av pendlingsstråken. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 2 maj 

2012. Dnr 1.5.3.184-2012. 

 

Pensionärsrådet har tagit del av förvaltningens förslag. 

 

Särskilt uttalande 

I avvaktan på att cykelgaraget färdigställs och det blir tydligt med en separat 

cykelbana är det angeläget att markera att gående och cyklister måste samsas om 

utrymmet. För att förhindra olyckor vore det bäst om cyklisterna uppmanas leda 

cykeln genom garaget. 

 

Eftersom det på vissa gång- och cykelbanor är oklart vad som gäller föreslår SPR en 

översyn av skyltningen av gångbanorna  i stadsdelen. 
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§ 9 

Översyn i syfte att effektivisera stadens funktionshinderråd 

 

Kaj Nordquist (S) har inlämnat en motion om en översyn i syfte att effektivisera 

stadens funktionshinderråd. Genom att en sammanträdesplan läggs för råden, menar 

Kaj Nordquist (S) att de i ett tidigare skede än idag kan komma in och diskutera 

frågor. 

 

.Förvaltningen instämmer i det som lyfts i skrivelsen och anser att råden än mer än 

vad som görs i dagsläget, vid frågor där de är särskilt berörda, bör utgöra en 

referensgrupp.  

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 4 maj 

2012. Dnr 1.5.2.153-2012. 

 

Pensionärsrådet har tagit del av förvaltningens förslag 

 

§ 10 

Rapporter/frågor från rådets medlemmar 

 

Krisztina Buki redogjorde för hur långt förvaltningen kommit utifrån de 

handlingsplaner som upprättats för den öppna hemtjänsten och vård- och 

omsorgsboendena med anledning av det dåliga resultatet i Socialstyrelsens  

och stadens brukarundersökningar. Resultatet kommer att sammanställas i  

en rapport som kommer att presenteras i höst.    

 

 

 


